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وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در دومین جلسه 
شــورای معاونان گفت: راه اندازی شــبکه ملی 
اطلاعات به عنوان یک پروژه راهبردی و کلان در 
کشــور باید در دولت سیزدهم محقق شود و اگر 
میزان تحقق آن تاکنون ۴۵ درصد باشد در سال 
جاری باید به ۷۰ درصد تحقق شبکه ملی اطلاعات 

برسیم.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در جلسه شورای معاونان 
با حضور مجازی مدیران کل ارتباطات استان ها و شرکت های 
تابعه ضمن برشمردن دستاوردهای وزارت متبوع در ۶ ماهه دوم 
سال گذشته، برنامه های سال جاری این وزارتخانه را اعلام کرد.
عیسی زارع پور در این جلسه با اشاره به دستاوردهای وزارت 
ارتباطات در ۶ ماهه گذشته گفت: در کنار پایدار شدن شبکه 
در ۶ ماه گذشــته، بیش از ۱۲۰۰ روستا نیز به شبکه اینترنت 
پرسرعت متصل شده اند و در تلاشیم تا پایان سال جاری نیز 
تمام روستاهای بالای بیست خانوار به شبکه ملی اطلاعات 

متصل می شوند.
وی انعقاد قرارداد توسعه ۷۰ درصدی ظرفیت شبکه زیرساخت 
با استفاده از تجهیزات بومی، اتمام پروژه سیگنال رسانی زمینی 
صدا و ســیما، افزایش ۵۰ درصدی ترانزیت ترافیک از خاک 
جمهوری اسلامی ایران، آغاز پروژه فیبرنوری منازل و کسب 
و کارهــا )ت FTTx( و مشــارکت در اجرای ۹۴ درصدی 
پروژه نسخه نویسی و نســخه پیچی الکترونیکی را از دیگر 
دستاوردهای وزارت ارتباطات در نیمه دوم سال گذشته عنوان 

کرد.
وزیر ارتباطات آغاز یک مسیر جدید و تحول در حوزه فضایی 
را یکی دیگر از دستاوردهای سال گذشته عنوان کرد و گفت: 
تســت پرتاب همزمان ۳ ماهواره با یک پرتابگر و رسیدن و 
قرار دادن ماهواره سنجشــی در مدار ۵۰۰ کیلومتری زمین از 
دستاوردهای این حوزه است که با این حرکت به برنامه تثبیت 

لایه لئو تا پایان سال جاری نزدیک شدیم.

وی افــزود: هم اکنون ما می توانیم برای ســاخت و پرتاب 
ماهواره های لایه لئو به کشــورهای همسایه و مسلمان ارائه 

خدمت کنیم.
زارع پور به پروژه های هوشمند سازی پست و توسعه باجه های 
پســت بانک در روستاها اشــاره کرد و گفت، شاخص های 

عملکردی پست بانک نسبت به گذشته بهبود داشته است. 
زارع پور به قانون بودجه ســال ۱۴۰۱ نیز اشاره کرد و افزود: 
در بودجه سال جاری سنگ بنایی برای همکاری دستگاه های 
دیگر در موضوع پنجره واحد خدمــات دولت به عنوان یک 
تکلیف قانونی گذاشته شده که تا پایان شهریور ماه سال جاری 
۳۰ درصد خدمات خود را باید به صورت کاملا برخط و از طریق 
پنجره واحد خدمات خود ارائه کنند و در اردیبهشت ماه نیز فاز 

نخست این پروژه راه اندازی می شود.
وی در خصوص توسعه شبکه ارتباطات ثابت کشور نیز اظهار 
داشت: برای توسعه شبکه فیبرنوری زیرساخت های قانونی آن 

در قانون بودجه ســال جاری برای همکاری سایر دستگاه ها 
دیده شده و زیرساخت های حمایتی مانند کاهش حق السهم 
۳ درصدی FCP ها به یک دهم درصد نیز به تصویب رسیده 
است. زارع پور با تاکید به اینکه باید در سال جاری کار بزرگ 
نهضت فیبرکشی در کشور اجرایی شود، خطاب به مدیران کل 
استانی گفت: این پروژه باید به صورت استان به استان و شهر به 

شهر پیگیری شود تا به اجرا برسد.
وزیر ارتباطات به ظرفیت کشــور برای تبدیل شدن به هاب 
ترانزیت اینترنت در منطقه اشــاره کرد و گفت باید ترانزیت 

ترافیک از خاک کشورمان در سال جاری دوبرابر شود.
زارع پور حوزه خدمات پایه شبکه ملی اطلاعات را یکی دیگر 
از برنامه های وزارتخانه در سال جاری عنوان کرد و گفت: اگر 
مردم خدمت با کیفیت و مناسبی مشاهده کنند حتما استقبال 
می کنند. وی تبلیغ، ترویج و فرهنگ ســازی استفاده از این 
خدمات در ســطح استان ها و کشور را وظیفه مدیران استانی 

وزارت ارتباطات عنوان کرد و افزود: در ابتدا مدیران و کارکنان 
مجموعه ها باید از این خدمات استفاده کنند و با هماهنگی مرکز 
روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارتخانه باید روش های خلاقانه 
و تهیه پیوست رسانه ای و اقناعی به سمت فرهنگ سازی برای 

استفاده حداکثری مردم در این حوزه حرکت کنیم.
وی با بیان اینکــه در برنامه های خود در مجلس به ارتقای 
۳۰ پله ای ایران در شاخص های دولت الکترونیک متعهد است، 
افزود: در این شــاخص ها در سال جاری باید هشت پله ارتقا 
داشته باشیم تا بتوانیم در پایان این دولت به ارتقای ۳۰ پله ای 

برسیم.
زارع پور با اشــاره به راه انــدازی کارگروه اقتصاد دیجیتال و 
تعیین سهم ۱۰ درصدی از تولید ناخالص ملی برای آن، گفت: 
با دستوراتی که مقام معظم رهبری درباره تولید دانش بنیان و 
اشتغال آفرین دادند و همکاری تمام بخش ها باید به اهداف این 
حوزه برســیم و این شاخص هر عددی که باشد باید در سال 

جاری یک و نیم واحد درصد به آن اضافه کنیم تا ســهم ده 
درصدی در سال ۱۴۰۳ محقق شود.

وزیر ارتباطات درباره حوزه فضایی نیز با بیان اینکه اخبار خوبی 
در آینده اعلام می شــود، افزود: در آینده نزدیک می توانیم به 
کشورهای دیگر، خدمات و سرویس های فضایی ارائه کنیم و 
در حوزه ساخت و پرتاب ماهواره و همچنین داده های فضایی 

این ظرفیت وجود دارد.
وی بــه موضوع صادرات خدمات و محصــولات ایرانی به 
کشورهای همسایه و هم فرهنگ نیز اشاره و آن را از برنامه های 

در حال پیگیری این وزارتخانه اعلام کرد.
زارع پور در حوزه پست نیز به هوشمند سازی فرایندهای قبول 
تا تحویل بســته تاکید کرد و گفت که به صورت جدی این 
موضوع باید در شرکت ملی پست پیگیری شود و به کسب و 

کارهای آنلاین نیز سرویس ویژه ای ارائه شود.
زارع پــور وزیر ارتباطــات با تاکید به رشــد کمی و کیفی 
پارک های فناوری اطلاعات، افزود: در ســال جاری یکی از 
ماموریت های ما توسعه کاربردهای فناوری اطلاعات در بقیه 
بخش ها است که نیازمند توسعه فناوری است که جزو وظایف 

پارک های فناوری است.
وزیر ارتباطات به توسعه دفاتر پست بانک در روستاها نیز اشاره 
ای کرد و گفت: با توسعه دفاتر پست بانک در روستاها به اشتغال 
در این مناطق کمک می شود و این دفاتر باید به عنوان یک 

توانمند ساز در روستاها نقش داشته باشند.
وی توصیه هایی نیز در حوزه مبارزه با فساد، مردمی بودن و 
خدمت به مردم را خطاب به مدیران خود داشتند و به طور جدی 
از مدیران استانی و ستادی خود خواستند نسبت به این مطالبات 

به صورت جدی وارد میدان شوند.
بر اساس این گزارش، در این جلسه معاونین حاضر و تعدادی 
از مدیران کل وزارت ارتباطات و شرکت های تابعه در استان ها 
گزارشی از عملکرد و همچنین مسائل و مشکلات حوزه مربوط 

به خود را ارائه و پیشنهاداتی را نیز در این رابطه مطرح کردند.

وزیر ارتباطات:

پیشرفت شبکه ملی اطلاعات در سال جاری باید به ۷۰ درصد برسد
فیسبوکاخباررسانههای
روسیهراسانسورمیکند

فیس بوک تلاش همه جانبه ای را برای حذف اخبار جنگ اوکراین که از طریق 
رسانه های داخلی روسیه منتشر می شود آغاز کرده تا روایت یک طرفه ای از 
این جنگ منتشر شود. فیس بوک مدعی شده فعالیت های هکری، شبکه های 
تأثیرگذاری و حمایتی و فعالیت های مخربی را در این شبکه اجتماعی در 

ارتباط با جنگ اوکراین شناسایی و حذف کرده است.
این شــرکت افزوده فعالیت های بیشــتری را انجام خواهد داد تا جلوی انتشار اخبار جنگ 
اوکراین توسط صفحات وابسته به دولت روسیه را بگیرد. فیس بوک تمامی مطالبی که از سوی 

رسانه های داخل روسیه منتشر می شوند را اخبار غلط و دروغین نامیده است.
نیک کلگ رئیس امور جهانی متا که فیس بوک را اداره می کند، تصریح کرده: ما به طور دائمی 
در حال مرور و بررسی سیاست های خودمان بر مبنای شرایط در حال تغییر هستیم و فعالانه 
گام های اضافی برخواهیم داشت تا با انتشار اخبار غلط و دروغ که توسط صفحات دولتی روسی 

منتشر می شوند مقابله کنیم.
در عین حال روســیه نیز در برابر سانســور خبری شرکت های بزرگ فناوری و تلاش آنها 
برای کنترل جریان اطلاعات جنگ اوکراین ساکت ننشسته است. روسیه ضمن مسدود کردن 
فیس بوک و اینستاگرام و محدود کردن توئیتر تلاش دارد اخبار و اطلاعات جنگ را از طریق 

رسانه های مستقل وابسته به خود به اطلاع جهانیان برساند.
در عین حال فیس بوک هکرهای وابسته به روسیه را به تلاش برای هک کردن دهها حساب 
کاربری وابسته به نظامیان اوکراینی متهم کرده است. فیس بوک افزوده که حدود ۲۰۰ حساب 
کاربری روسی را که اخبار دروغین منتشر کرده یا عامل نفرت پراکنی بودند، حذف کرده است. 
فیس بوک می گوید برای شناسایی این حساب ها از گزارش های جمعی دیگر کاربران نیز استفاده 

کرده که مشخص نیست چقدر دقیق باشند.

استفادهازمدیاپلیرمحبوببرایانتشاربدافزار
 VLC محققان امنیتی هشدار دادند تبهکاران سایبری از مدیاپلیر محبوب

برای توزیع بدافزار و جاسوسی از سازمانهای دولتی استفاده می کنند.
وب سایت »بلیپینگ کامپیوتر« گزارش کرده است گروه تبهکار سایبری معروف به سیکادا 
سازمانهای دولتی، حقوقی و بخش سازمانهای غیردولتی و مذهبی را هدف قرار داده است. این 
سازمانها بیشتر در آمریکا، کانادا، هنگ کنگ، ترکیه، رژیم صهیونیستی، هند، مونته نگرو و ایتالیا 
واقع هستند. با توجه به این که ژاپن معمولا محل اصلی فعالیت سیکادا بوده است، محققان از 

این که این گروه دامنه فعالیتش را توسعه داده است، متعجب هستند.
به نظر می رسد سیکادا صنایع مختلفی را هدف حمله قرار می دهد. این گروه معمولا به سراغ 
شرکتهای فعال در زمینه سلامت، دفاعی، فاینانس، دریانوردی، بیوتکنولوژی و انرژی می رود.

بدافزار مورد استفاده در راستای جدیدترین دور حملات، نام ندارد اما توسط محققان شرکت 
سیمانتک شناسایی شده است.

ظاهرا این گروه که به نظر می رسد ریشه چینی دارد، از یک آسیب پذیری سرور اکسچنج 
مایکروسافت برای دسترسی اولیه استفاده می کند. این عملیات مخرب از اواسط سال ۲۰۲۱ 

آغاز شده و ممکن است همچنان ادامه داشته باشد.
بریجید او گورمان از شرکت سیمانتک گفت: هکرها از یک نسخه پاک مدیا پلیر VLC که 
حاوی فایل مخرب DLL است، استفاده می کنند. علاوه بر این بدافزار، سیکادا از یک سرور 

WinVNC برای کنترل از راه دور و بک دور »سودامستر« استفاده می کند.

مایکروسافت:حملاتجاسوسهایروسیهرا
برهمزدیم

 مایکروسافت اعلام کرد حملات هک جاسوسهای نظامی روسیه برای رخنه 
به اوکراین، اتحادیه اروپا و اهداف آمریکایی را برهم زده است.

این شرکت نرم افزاری آمریکایی در یک پست بلاگ اعلام کرد گروهی با نام »استرونتیوم« 
از هفت دامنه اینترنتی در راستای تلاش برای جاسوسی از نهادهای دولتی و اندیشکده ها در 

اتحادیه اروپا و آمریکا و همچنین موسسات اوکراینی مانند سازمانهای خبری استفاده می کرد.
مایکروسافت به هویت اهداف این هکرها اشاره ای نکرد. گروهی که مایکروسافت از آن به 
عنوان  »استرونتیوم« نام برده است، در واقع گروه هکری »فنسی بیر« یا ATP۲۸ است 
که به سازمان اطلاعاتی ارتش روسیه وابسته است. اوکراین از زمان حمله نظامی مسکو، هدف 

حملات هک متعددی قرار گرفته است.

ورزشکردنمیتواندازابتلابهدیابت
ناشیازکووید-۱۹جلوگیریکند

بررسی جدید پژوهشگران آمریکایی نشان می دهد که ورزش کردن می تواند 
از ابتلا به دیابت ناشی از کووید-۱۹ جلوگیری کند.

به نقل از نیوز مدیکال نت، اگرچه هیچ درمان شناخته شده ای برای کووید-۱۹ بلندمدت وجود 
ندارد اما ورزش کردن ممکن است چرخه التهاب را که می تواند ماه ها پس از بهبودی، به بروز 

دیابت و افسردگی منجر شود، از بین ببرد.
دکتر »کاندیدا ربلو )Candida Rebello( “، پژوهشگر »مرکز پژوهش زیست پزشکی 
پنینگتون«  )Pennington Biomedical Research Center(  آمریکا گفت: 
ما می دانیم که کووید-۱۹ در بلندمدت، به بروز افســردگی منجر می شود و می تواند سطح 
 Diabetic( »گلوکز خون را تا انــدازه ای افزایش دهد که بیمار به »کتواســیدوز دیابتی
ketoacidosis( مبتلا شود. این یک بیماری تهدیدکننده زندگی است که بین افراد مبتلا 
به دیابت نوع یک رواج دارد. ورزش کردن می تواند در این زمینه کمک کند. ورزش کردن، از 
بیماران مبتلا به کووید-۱۹ در برابر التهابی که به افزایش گلوکز خون و بروز دیابت و افسردگی 

بالینی منجر می شود، مراقبت می کند.
مشخص نیست که چه تعداد از مردم، به کووید-۱۹ بلندمدت مبتلا می شوند اما تخمین زده 

شده که این تعداد بین ۱۵ تا ۸۰ درصد از افراد مبتلا را در بر می گیرد.
“سازمان کنترل و پیشگیری از بیماری آمریکا« )CDC(، کووید-۱۹ بلندمدت را مجموعه ای 
از نشــانه های ناتوان کننده مانند مه مغزی، درد عضلانی و خستگی توصیف کرده است که 

می توانند تا ماه ها پس از بهبودی ادامه یابند.
ربلو ادامه داد: برای نمونه ممکن است شخصی با ابتلا به کووید-۱۹، خیلی بیمار نشود اما شش 

ماه بعد و مدت ها پس از برطرف شدن سرفه یا تب، به دیابت مبتلا  شود.
ورزش کردن می تواند یک راه حل کارآمد باشد. ربلو و همکارانش، این فرضیه را در پژوهش 
خود توضیح داده اند. ربلو گفت: شما مجبور نیستید یک مایل بدوید یا حتی یک مایل را با سرعت 
بپیمایید. آهسته راه رفتن هم یک ورزش به شمار می رود. اگر این کار به صورت ایده آل صورت 
بگیرد، یک جلسه ورزش ۳۰ دقیقه ای خواهید داشت اما اگر می توانید این کار را هر بار فقط 
۱۵ دقیقه انجام دهید، سعی کنید دو جلسه ۱۵ دقیقه ای داشته باشید. اگر می توانید فقط یک بار 
در روز به مدت ۱۵ دقیقه پیاده روی کنید، این کار را انجام دهید. مهم تلاش کردن است. مهم 

نیست از کجا شروع کنید. می توانید به تدریج به سطح توصیه شده ورزش برسید.
“جان کروان« از پژوهشگران این پروژه گفت: ما می دانیم که فعالیت بدنی، یک جزء کلیدی 
برای داشــتن زندگی سالم است. این پژوهش نشان می دهد که ورزش کردن می تواند برای 
شکستن واکنش زنجیره ای التهاب مورد استفاده قرار بگیرد که به افزایش سطح قند خون و بروز 
 Exercise and Sport Sciences دیابت نوع دو منجر می شود. این پژوهش، در مجله

Reviews به چاپ رسید.

معاون علمــی و فناوری رییس جمهــوری گفت:برای تحقق 
اقتصاد دانش بنیان باید اندیشه و فرهنگ این اقتصاد در تمامی 

بخش های کشور رسوخ یابد.
محســن رضائی معاون اقتصادی و سورنا ســتاری معاون علمی و فناوری 
رییس جمهوری ضمن بررســی اقدامات، برنامه ها و راهبرد های سال جاری در 
زمینه تحقق شعار سال، درباره رسوخ و افزایش نقش آفرینی زیست بوم نوآوری و 

فناوری در بخش های گوناگون کشور به گفتگو و تبادل نظر پرداختند.
معاون علمی و فناوری رییس جمهوری با اشاره به فعالیت جدی این معاونت از 
آغازین روز های سال جاری برای تحقق شعار سال و دانش بنیان شدن بخش های 
کشور گفت: از آغاز ســال ۱۴۰۱ به طور مستمر با وزارتخانه ها و دستگاه های 
مختلف، نشست هایی داشتیم و دستورالعمل هایی برای رسوخ دانش بنیان در آن 
بخش ها به طور مشترک تعریف شده است. اگرچه ظرفت بالقوه دانش بنیانی در آن 
دستگاه ها وجود داشت، اما این برنامه ها، فضای مناسبی را برای تحقق ظرفیت ها 

در دستگاه ها فراهم می کند.
ستاری، با اشاره با چارچوب بندی و تدوین این برنامه ها بر مبنای ۳ اولویت مهم و 
اجرایی گفت: نخستین محور این دستورالعمل مشترک، توسعه زیست بوم فناوری 
و نوآوری در دستگاه ها و نهاد ها است و با توجه به این محور، نقش شرکت های 
دانش بنیان و خلاق در حل چالش ها و رفع نیاز های یک دستگاه مورد توجه قرار 
می گیرد. دومین محور برنامه های اجرایی مشترک، تعریف پروژه ها و طرح ها کلان 
فناورانه ای است که در آن حوزه خاص، پرچم دار محسوب می شوند و با اجرایی 
سازی این پروژه ها در همکاری و حمایت آن دستگاه خاص، زمینه برای رفع یک 

نیاز فناورانه و استراتژیک فراهم می آید.

معاون علمی و فناوری رییس جمهوری، ســومین محور مصوبات مشترک 
با دســتگاه ها مختلف را حمایت از فضای کسب و کار شرکت های دانش بنیان 
و خلاق دانست و افزود: شرکت های دانش بنیان و خلاق نیازمند حمایت های 
تسهیلاتی، تاییدیه، بازارسازی و مالی هستند. این حمایت ها در قالب برنامه ها و 
دستورالعمل های اجرایی مشترک با هر دستگاه و متناسب با ظرفیت ها و ماهیت 
فعالیت شرکت ها و دستگاه میزبان تعریف می شودو اختصاص بازار بزرگ و بالقوه 
این دستگاه ها به شرکت های دانش بنیان، یکی از اولویت هایی است که به طور 

جدی دنبال می شود.  
معاون علمی و فناوری رییس جمهوری، با تأکید بر این که برای تحقق اقتصاد 
دانش بنیان باید اندیشه و فرهنگ این اقتصاد در تمامی بخش های کشور رسوخ 
یابد ادامه داد: اقتصاد دانش بنیان چیزی جز یک باور و فرهنگ نیست، فرهنگی 
که باید در تفکر تمامی بخش های کشور از مردم جامعه تا مسئولین نهادینه شود.

ســتاری، دیگر لازمه تحقق اقتصاد دانش بنیان را تحول در ساختار ها دانست 
و گفت: مادامی که ســاختار های نقش آفرین، تصمیم ساز و اثرگذار کشور، با 
نوآوری، حمایت از فعالان دانش بنیان و خلاق و تولید همراه نشــود، در تحقق 
اقتصاد دانش بنیان دچار چالش های جدی خواهیم بود. عزم خود را جزم کرده ایم 
تا با ایجاد تحولاتی در ساختارهایی که بر مبنای واردات شکل گرفته و مستحکم 
شده اند و کم تر به نوآوری و توانمندی داخلی باور دارند، فرهنگ نادرست گذشته 
را به کناری بزنیم و اقتصاد دانش بنیان و فرهنگ مبتنی بر نوآوری شرکت های 
دانش بنیان و خلاق را جایگزین آن کنیم. کاری که نیازمند هم راهی، هم دلی، 

عزم و باور جدی تمامی بخش های کشور است.
وی قانــون جهش تولید دانش بنیان را یکی از ابزار های کارآمد و اثربخش در 

تحقق شــعار سال، توسعه زیســت بوم نوآوری، رونق شرکت های دانش بنیان 
و خلاق دانســت و گفت: بر اساس اقداماتی که در چند سال اخیر انجام شده، 
ریل گذاری مناســبی صورت گرفته اســت که ماحصل شناخت نیازها، کسب 
تجربه ها و دستاورد های این چند سال، قانون جهش تولید دانش بنیان در مجلس 
شورای اسلامی تصویب شد که می تواند راه گشا و حل کننده بسیاری از مسائل 
زیست بوم نوآوری و فناوری کشور به ویژه شرکت های دانش بنیان و خلاق باشد. 
ما قوانین متعددی در کشور داریم که مهم ترین لازمه اجرایی شدن و اثرگذاری 
آن ها، عمل به قانون اســت که امیدواریم با همکاری و تعامل همه بخش های 

کشور، این فرهنگ ترویج شود.
محسن رضائی معاون اقتصادی رییس جمهوری نیز با بیان این که پیش گامی و 
فعالیت های جدی معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری در استقرار اقتصاد 
دانش بنیان و تحقق شعار، سال ارزشمند و شایسته قدردانی است، افزود: از دکتر 
ستاری و همکاران ایشان تشکر می کنم که به این خواست و تأکید رهبری لبیک 

گفته اند و خوشبختانه امروز دانش بنیان به یک رویکرد ملی و مطالبه عمومی بدل 
شده است.معاون اقتصادی دوبت با بیان این که معاونت علمی و فناوری ریاست 
جمهوری در میان دستگاه های اجرائی که رویکرد های دانش بنیان به آن ها ابلاغ 
شده، بیش ترین اهتمام را داشته است، ادامه داد: در تحقق شعال سال و دانش بنیان 
شدن اقتصاد کشور، همراه معاونت علمی و فناوری هستیم و با شناخت چالش ها، 

در مسیر رفع موانع پیش روی شرکت های دانش بنیان گام بر می داریم.
رضایی، با اشاره به ضرورت نقش آفرینی معاونت علمی و فناوری در ۳ ساحت 
تدوین آیین نامه ها، تدوین سند جامع دانش بنیان و مشارکت در حوزه های کلان 
قوا، توضیح داد: با تصویب و اجرای قانون جهش تولید دانش بنیان، معاونت علمی و 
فناوری ریاست جمهوری با تدوین آیین نامه های اجرایی به طور دقیق و اجرامحور، 
زمینه را برای عملیاتی شدن این قانون فراهم کند. به طوری که با دقیق سازی 
این آیین نامه ها، پیگیری های بعدی و شناخت کم کاری دستگاه ها در این حوزه، 

قابل انجام باشد.
وی همچنین به تدوین سند جامع دانش بنیان و ارائه آن به معاونت اقتصادی 
دولت اشــاره کرد و افزود: باید سندی جامع و کلان تنظیم و تدوین شود که در 
آن، الزامات، موانع و مشکلات و راهکار های بخش های مختلف دیده شود تا با 
ابلاغ دستورالعمل های لازم به تمامی دستگاه ها، موانع و تعارضات موجود تا حد 

ممکن از میان برداشته شود.
معاون اقتصادی رییس جمهوری، به ضرورت نقش آفرینی و مشارکت معاونت 
علمی و فناوری ریاســت جمهوری در برنامه های کلان قوا اشاره کرد و گفت: 
رهبــری، اولویت هایی را در قالب مأموریت های کلان از ۳ قوه مطالبه دارند که 

می باید موضوع دانش بنیان در آن ها دیده شود.

باید فرهنگ اقتصاد دانش بنیان در تمامی بخش های کشور رسوخ یابد
سورنا ستاری:

اخبار کوتاه 

 Edition ۲۰۲۲ FE Galaxy S۲۰ گوشی
با صفحه نمایش ۱۲۰ هرتزی عرضه شد.

 Galaxy S۲۰ سامســونگ به تازگی از گوشــی
FE ۲۰۲۲ رونمایی کرد که به طور انحصاری برای 
کاربران کره جنوبی در دسترس است. در ادامه به برخی 

از خصوصیات این گوشی جدید می پردازیم.
 S-AMOLED ۲۰۲۲ سامسونگ  دارای صفحه نمایش ۶.۵ اینچی FE S۲۰گوشــی
است که وضوح Full HD+ را ارائه می دهد. صفحه نمایش سوراخ پانچ Infinity-O نرخ 
تازه سازی ۱۲۰ هرتز را ارائه می دهد. قسمت جلویی FE Galaxy S۲۰ ۲۰۲۲ دارای دوربین 
 + )OIS سلفی ۳۲ مگاپیکسلی و پنل پشتی آن دارای یک دوربین ۱۲ مگاپیکسلی )اصلی، با
۱۲ مگاپیکسلی )فوق عریض( + ۸ مگاپیکسلی )تله فوتو، با OIS( سه گانه است.در زیر کاپوت 
این گوشی تراشه اسنپدراگون ۸۶۵تعبیه شده همچنین گوشی جدید سامسونگ دارای ۶ گیگابایت 
رم و ۱۲۸ گیگابایت حافظه داخلی و باتری ۴۵۰۰ میلی آمپر ساعتی است. با این حال اطلاعاتی 
از قابلیت شارژ سریع و شارژ بی سیم دستگاه در دست نیست.گلکسی FE S۲۰ ۲۰۲۲ دارای 
شاسی دارای رتبه IP۶۸ است. برای امنیت، دارای اسکنر اثر انگشت درون صفحه ای است. به 
گفته GSMArena، این همان گلکسی اس FE ۲۰ است که در سال ۲۰۲۰ معرفی شد.  

براساس گزارش ها، قیمت این دستگاه ۵۷۴ دلار و در رنگ های سفید، صورتی و مشکی است.

پلیس فدرال آلمان با همکاری پلیس آمریکا 
»هیدرا مارکت« بزرگترین و قدیمی ترین 

بازار وب تاریک را توقف کرده است.
طبــق گــزارش ها این بــازار حــدود ۸۰ درصد از 
تراکنش هــای رمز ارز مرتبط با وب تاریک را به خود 
اختصاص می داد و از ســال ۲۰۱۵ میلادی تاکنون 
حدود ۵.۲ میلیارد دلار رمزارز به این بازار وارد شــده است. همچنین این بازار وب تاریک بیش 
از ۱۷ میلیون حساب کاربری و ۱۹ هزار فروشنده دارد.در فرایند توقیف این بازار سرورها و کیف 
پول های رمزارز با ۲۵ میلیون بیت کوین ضبط شدند. وزارت دادگستری آمریکا به طور همزمان 
دیمیتری پاولوف، یک شهروند روسی را به توزیع مواد مخدر و پولشویی به دلیل فعالیت هایش 
در سرورهای هیدرا متهم کرد.مشتریان بازار هیدرا عموماً از کشورهایی روسی زبان و خواستار 
خرید مواد مخدر، سرویس های هک و اطلاعات سرقت شده بوده اند. همچنین بازار مذکور در 
فعالیت های پولشویی و ترکیب رمزارز نیز شرکت می کرد و به همین دلیل ردیابی مورد استفاده 
از ارز دیجیتال سخت تر می شد. پلیس آلمان در بیانیه ای اعلام کرد با همکاری پلیس آمریکا از 
آگوست سال گذشته میلادی مشغول تحقیق درباره هیدرا بوده است.این نخستین باری نیست 
که مقامات یک بازار بزرگ در وب تاریک را توقیف می کنند. پیش از این بازارهایی مانند آلفابی، 

سیلک رود و دارک مارکت نیز توقف شده اند.

شرکت ال جی از دریافت اندروید ۱۲ برای 
سه گوشی تولیدی این شرکت خبر داد.

۱ سال پس از آنکه شــرکت  ال جی تایید کرد که از 
بازار تلفن اندروید خارج می شود حالا این شرکت اعلام 
کرده که به زودی بروزرسانی اندروید ۱۲ برای سه تلفن 
همراه این شرکت عرضه خواهد شد. این شرکت کره ای 
در وبسایت خود تایید کرده که این سه تلفن همراه تا پایان سه ماه اول سال جاری نسخه ۱۲ اندروید را 
دریافت می کنند.این گوشی ها گوشی ال جی ۵G Q۹۲، ال جی V۵۰ و ال جی V۵۰S خواهند بود. 
این گوشی ها تا پایان ماه ژوئن به نسخه اندروید ۱۲ بروزرسانی خواهند شد، اما این بدان معنی نیست 
که همه مدل ها در سراسر جهان این بروزرسانی دریافت خواهند کرد. انتظار می رود این بروزرسانی 
برای تلفن های ال جی در کره جنوبی عرضه شد و سپس احتمالا در کشور های دیگر منتشر شود که 
ممکن است به این معنی باشد که بروزرسانی برای کاربرانی که در ایالات متحده آمریکا هستند خارج 
از سه ماه اول باشد.شرکت ال جی همچنین تایید کرد که بپچ های امنیتی را برای گوشی های ال جی 
Q۵۲، ال جی Velvet و ال جی Wing ارسال خواهد کرد. گوشی ال جی Velvet پیشتر در 
ماه مارس سال جاری نرم افزار اندروید ۱۲ را دریافت کرده بود. این در حالی است که دو گوشی دیگر 
این لیست، هنوز در انتظار بروزرسانی خود از طرف گوگل هستند. این در حالی است که مشخص 

نیست آیا گوشی های ال جی، اندروید ۱۳ را تا اواخر سال ۲۰۲۲ دریافت خواهند کرد.

بزرگترینبازاروبتاریکتوقیفشدمتابااخبارجعلیدرفیلیپینمقابلهمیکند خصوصیاتگوشی۲۰۲FE Galaxy S۲۰سامسونگسهگوشیالجی،اندروید۱۲دریافتمیکنند

متا پلتفرمز ۴۰۰ حساب کاربری، صفحه و 
گروه را قبل از انتخابات در فیلیپین مسدود 
کرده است. شرکت مادر فیس بوک مشغول 
انجام اقداماتی جدید برای مقابله با نفرت 

پراکنی و انتشار اخبار جعلی است.
این حساب های کاربری شامل صفحات فیس بوک 
 Philippines’ New People’s( »و گروه های مرتبط با »ارتش ملت جدید فیلیپیــن
Army& یک سازمان ممنوع( است.نگرانی ها درباره نفرت پراکنی در حالی افزایش یافته که 
کاندیداها و حامیان آنها با نزدیک شدن انتخابات در ۹ می، به شبکه های اجتماعی روی آورده 
اند زیرا به دلیل همه گیری ویروس کرونا، روش های سنتی تبلیغات مختل شده اند.ماه گذشته 
کاندیداهای ریاست جمهوری این کشور تاکید کردند شبکه های اجتماعی باید درباره گسترش 
اخبار جعلی مسئولیت پذیر باشند. متا در پست وبلاگی اعلام کرد تبلیغ کنندگان در فیلیپین باید 
فرایند احراز هویت تبلیغ شرکت را تکمیل کنند و برچسب »پرداخت شده توسط…« به تبلیغات 
درباره انتخابات، سیاست و گروه های مختلف موضوعات اجتماعی اضافه کنند.اقدام متا در حالی 
انجام می شــود که این شرکت ماه گذشته موضع خود در اوکراین مبنی بر مجاز کردن موقت 
پست های خشونت آمیز را متوقف کرد و با تغییر سیاست خود اجازه انتشار محتوای »مرگ بر 

رئیس دولت یک کشور« را ممنوع کرد.

یک شرکت تولیدکننده باتری با هدف تجاری سازی باتری های لیتیوم یون تقویت شده 
با گرافن برای بازار خودروهای الکتریکی، از راه اندازی آزمایشی کارخانه خود خبر داد.

این مرکز باتری هایی تولید می کند که در حال بهینه ســازی هستند. این شرکت انتظار دارد باتری های 
تقویت شده با گرافن مزایای متعددی مانند ظرفیت بیشتر، افزایش عمر باتری، سرعت شارژ سریع تر و ایمنی 
بهبودیافته نسبت به محصولات موجود در بازار داشته باشند. آزمایش هایی با هدف اعتبارسنجی این مزایا، با 

نتایج دلگرم کننده تا به امروز، ادامه دارد.
ولتااکسپلور میزبان »روز باتری« در مونترال خواهد بود. روز باتری یک رویداد برای جذب سرمایه گذار است 
و این شرکت تأسیسات نمایشی از جمله تجهیزات و فرآیندهای تولید خود را به نمایش می گذارد و فرصتی 

برای بحث های فنی و ارائه به نمایندگان خود از جمله مدیریت ارشد را فراهم می کند.
پت دیارامو، رییس ولتااکسپلور اظهار داشت: معتقدیم باتری های تقویت شده با گرافن این پتانسیل را دارند 
که یک فناوری متمایز باشند که می تواند در رفع نگرانی ها در مورد ظرفیت و ایمنی باتری ها تاثیرگذار باشد، 
چالشی که موجب جلوگیری از پذیرش گسترده تر باتری ها در وسایل نقلیه الکتریکی در مقیاس وسیع تر شده 
است. ترکیب فناوری های سبک وزن پیشرفته ما با باتری های تقویت شده با گرافن، گام بزرگی در فضای 
خودروهای الکتریکی است.سروش نظرپور، مدیرعامل ولتااکسپلور نیز گفت: تمرکز ما ادغام زنجیره تامین 
باتری در آمریکای شمالی است که مورد علاقه مشتریان حوزه باتری است. اکنون که این مرکز به موقع و با 
بودجه مناسب با نتایج عملکرد رضایت بخش راه اندازی شده است، ما در حال حرکت به سمت بهینه سازی 

طراحی باتری خود برای بازار خودروهای الکتریکی از طریق آزمایش با مشتریان هستیم.
شــرکت نانواکســپلور )NanoXplore( تولیدکننــده گرافن و شــریک آن، مارتینرا اینترنشــنال 
)Martinrea International(، با انجام ســرمایه گذاری مشترک، برای توسعه باتری خودروهای 

الکتریکی )EV( تقویت شده با گرافن، اقدام به تاسیس شرکت ولتااکسپلور کرده اند.
این دو شرکت همکاری خود را در سال ۲۰۱۷ آغاز کرده اند. با این سرمایه گذاری مشترک، مارتینرا اینترنشنال 
قادر خواهد بود که تخصص خود را به  عنوان تولیدکننده برجسته سازه های سبک و سیستم های پیشرانه در 
بازارهای خودرو و صنایع دیگر، با موقعیت شرکت نانواکسپلور به  عنوان یک شرکت بزرگ در حوزه گرافن و 

مواد تقویت شده با گرافن، ترکیب کند.

راه اندازی آزمایشی کارخانه تولید 
باتری  های  لیتیوم یون نانویی

شرکت مِتا پلتفرمز در حال آماده ســازی طرحهایی برای معرفی توکنهای مجازی و 
رمزارزها برای خانواده اپلیکیشــنهای خود است تا از این توکنها برای جایزه دادن به 

تولیدکنندگان محتوا و وام دهی و سایر خدمات مالی استفاده شود.
روزنامه فایننشیال تایمز گزارش داد: این برنامه در مراحل ابتدایی قرار دارد و با رشد تمرکز شرکت مِتا به 
سرویسهای متمرکز بر متاورس )دنیای مجازی( دنبال می شود.اگر این طرح اجرایی شود، برای شرکت مِتا 
کانال درآمد جدید و کنترل تراکنشها در مجموعه اپلیکیشنها و سرویسهایش شامل فیس بوک، اینستاگرام، 
واتساپ و پلتفرم واقعیت مجازی مِتا کوئست را فراهم می کند.فایننشیال تایمز به نقل از منابع آگاه نوشت: 
رمزارزهای مِتا که در داخل این شرکت »زاک باکس نامیده می شوند برای متاورس در نظر گرفته شده اند و 
ممکن است مبتنی بر بلاک چین نباشند.شرکت مِتا ممکن است توکنهای درون برنامه ای را معرفی کند که 
توسط این شرکت کنترل می شوند و چنین توکنهایی می توانند برای پرداخت پول به تولیدکنندگان محتوا 
در اینستاگرام یا جایزه دادن به افرادی که مشارکت قابل ملاحظه ای در گروههای فیس بوک دارند، استفاده 
شوند.سخنگوی شرکت مِتا حاضر نشد درباره این خبر اظهارنظر کند و تنها گفت: این شرکت به توسعه برای 

متاورس متمرکز است و این شامل پرداختها و خدمات مالی خواهد بود.
مارک زاکربرگ، مدیرعامل شرکت مِتا ماه میلادی گذشته اظهار کرده بود: اینستاگرام در آینده نزدیک 
توکنهای غیرقابل معاوضه )NFT( معرفی خواهد کرد. شرکت مِتا اوایل امسال به گروه COPA ملحق 

شد که متعهد است دسترسی باز به فناوریهای رمزارز را اشاعه دهد.

اولین یقه پوشیدنی مجهز به تهویه هوا با قابلیت خنک کنندگی با وزن ۴۳۵ گرم ساخته 
شد.

Mitura Pro اولین دســتگاه پوشیدنی تهویه هوا در جهان است که به طور مداوم، از هوای مطبوع 
برای خنک نگه داشتن فرد استفاده می کند.سیستم های خنک کننده پوشیدنی معمولی، فقط هوای محیط 
را به گردش در می آورند، بنابراین کار خنک سازی را به خوبی انجام نمی دهند، در حالی که دستگاه خنک 
کننده Mitura Pro برای تولید هوای ۷ درجه فارنهایت خنک تر از محیط اطراف )در حالت فن(، به یک 
راه حل خنک کننده قابل حمل متکی است. حتی گفته می شود این دستگاه تا ۱۸ درجه فارنهایت خنک تر از 
هوای محیط را به کاربر ارائه می دهد.این دستگاه مجهز به یک برنامه اختصاصی مبتنی بر هوش مصنوعی 
برای تنظیم دمای هوا است و توسط یک موتور PWM توئین توربو تغذیه می شود و توسط ۲۶ قطعه بال 
سبک وزن خنک می شود. دستگاه Mitura Pro دور گردن کاربر نصب می شود و گرما را از بین می برد.

همچنین موتور این دستگاه به یک فن پرسرعت در پشت دستگاه متصل می شود و مقداری از هوای گرم 
اطراف گردن را نیز دفع می کند؛ بنابراین چیزی که Mitaura Pro را از رقبا متمایز می کند این است که 
هوای کمتر از دمای محیط تولید می کند و کاربر را در روز های گرم تابستان خنک نگه می دارد. این دستگاه 
همراه با یک تراشه نیمه هادی کارآمد و سه صفحه خنک کننده سازگار با پوست که کاملًا پشت و کناره های 
گردن را پوشش می دهند، ارائه می شود.انرژی این یقه پوشیدنی توسط یک باتری شارژ سریع تامین می شود 

که با یک بار شارژ می تواند تا ۸ ساعت خنکی را به کاربر هدیه دهد. وزن این دستگاه نیز ۴۳۵ گرم است.

 معرفی توکن و رمزارز 
در فیس بوک و اینستاگرام

 یقه هوشمندی که 
به عنوان خنک کننده عمل می کند


	_GoBack

